
Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Chrośle 

Zebranie odbyło się w dniu 09 września 2019 r. o godz 17 15, w lokalu świetlicy 

wiejskiej w Chroślu. 

Na ogólną liczbę 246 mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania w 

zebraniu udział wzięło 20 mieszkańców, a więc mniej aniżeli 1/10 stałych 

mieszkańców. 

Zebranie odbywało się w II terminie i zgodnie z § 16 pkt 5 Statutu Sołectwa jest 

ważne bez względu na liczbę obecnych na zebraniu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

1) Wójt Gminy - Tomasz Waruszewski, 

2) Kierownik Referatu Drogownictwa - Marcin Buliński 

3) Pracownik Urzędu Gminy – Adam Murawski  

 

Porządek zebrania: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy o zmianę   

    zakresu przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego w roku 2019. 

3. Uchwalenie przedsięwzięć do realizacji w ramach funduszu sołeckiego w 2020 r. 

a) zgłoszenie propozycji przedsięwzięć, 

b) dyskusja  

c) podjęcie uchwały. 

4. Zapytania i wnioski. 

5. Zakończenie zebrania. 

Przebieg zebrania: 

Ad 1  

Zebranie otworzył i prowadził Sołtys wsi Marek Miecznikowski, powitał zebranych i 

stwierdził ważność zebrania jak na wstępie protokołu. 

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. 

Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad.  

Porządek zebrania został przyjęty przez uczestniczących w zebraniu 

 

Ad 2 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku Wójta o zmianę zakresu 

przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego w roku 2019: 



- zmiana zadania z „Doposażenie świetlicy wiejskiej zakup mebli” na „Doposażenie 

świetlicy wiejskiej”, 

- zmiana zadania z „Zakup pierwszego wyposażenia do remizy OSP (zakup szaf)” na 

„Doposażenie budynku remizy OSP”, 

- zmiana zadania z „Pielęgnacja zieleni na terenie sołectwa” na „Pielęgnacja zieleni 

na terenie sołectwa”, 

- zmiana zadania z „Doposażenie boiska sportowego” na „Doposażenie boiska 

sportowego”, 

- zmiana zadania z „Organizacja imprez kulturalno-sportowych” na „Organizacja 

imprez kulturalno-sportowych”, 

- zmiana zadania z „Budowa drogi-etap I-wykonanie dokumentacji” na „Budowa 

drogi-etap I-wykonanie dokumentacji”, 

Zebranie przyjęło zaproponowane zmiany zakresu przedsięwzięć w ramach funduszu 

sołeckiego w roku 2019. 

Ad 3 

Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy i wskazania 

przedsięwzięć do realizacji w ramach funduszu sołeckiego w roku 2020. 

a) zgłaszanie wniosków  

 

Przedsięwzięcia do realizacji zgłosił Sołtys i były to: 

1. Budowa drogi Chrośle-Pustki-kontynuacja wykonania dokumentacji projektowej – 

10 000,00 zł; 

2. Doposażenie i remont świetlicy wiejskiej w Chroślu – 6 000,00 zł; 

3. Organizacja imprez kulturalno-sportowych – 8079,16 zł (w tym 3000.00 zł na 

zakup pawilonu plenerowego); 

4. Wykonanie ogrodzenia przy budynku remizy OSP – zakup materiałów – 1000 zł 

zakup materiałów (wykonanie praca społeczna mieszkańców). 
  

b) podjęcie uchwały 

 

 Prowadzący zebranie odczytał projekt uchwały. 

 

Zebranie wiejskie przyjęło uchwałę w sprawie wniosku do Wójta Gminy ze 

wskazaniem przedsięwzięć do realizacji w 2020 roku w ramach sołeckiego. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 3. 

 

W tym momencie o głos poprosił Wójt celem przekazania informacji mieszkańcom. 

Na początku Wójt podziękował KGW za udział w dożynkach w Tylicach i promowanie 

przez KGW zdrowej żywności, a także podziękował producentom lokalnym 



produktów ekologicznych. Wójt podkreślił fakt dużego zapotrzebowania społecznego 

na zdrową żywność, a w gminie mamy producentów takiej żywności. Wszystkie koła 

gospodyń wiejskich w gminie prężnie działają, wciąż powstają kolejne koła, co 

bardzo cieszy. Wszystkie KGW miały swoje stoiska na dożynkach i mogły dzięki 

temu godnie się zaprezentować. 

Wójt podziękował strażakom i KGW za przyjęcie delegacji z Niemiec. 

Dnia 15.08.2019 r. minął termin na zgłoszenie do gminy przydomowych szamb. 

Mimo, że termin minął na razie przyjmujemy deklaracje bez konsekwencji zapłaty 

grzywny. Wójt poprosił o niezwłoczne złożenie deklaracji przez te osoby, które 

jeszcze tego nie zrobiły. Na zebraniu zostały rozdane formularze. Za brak złożenia 

stosownej deklaracji grozi kara grzywny.  

Ośrodek Pomocy Społecznej przypomina o składaniu wniosków o świadczenie 

wychowawcze. Jeśli wniosek zostanie złożony do 30 września, wypłata nastąpi  

z wyrównaniem od 1 lipca, wnioski złożone po 30 września będą skutkowały wypłatą 

świadczeń, ale bez wyrównania.  

Wójt wskazał i przypomniał również o innych świadczeniach realizowanych przez 

OPS. Wójt przekazał też informację odnośnie nowego odcinka ścieżki rowerowej. 

Wójt wypowiedział się odnośnie kolejnej inwestycji jaką jest wybudowany SUW w 

Skarlinie, wskazał że jest lepsza jakość wody co jeden z mieszkańców potwierdził. 

Poinformował też o konieczności wymiany starego odcinka sieci w Lekartach aby 

poprawić ciśnienie oraz o potrzebie zbudowania dwóch takich stacji. 

Wójt przekazał też informację do mieszkańców odnośnie dokumentacji projektowej 

na budowę drogi Chrośle-Pustki, o odpowiednich standardach, jakie są wymogi, 

przejęcia działek od rolników natomiast kierownik referatu drogownictwa Marcin 

Buliński przedstawił poszczególne etapy budowy drogi, które działki trzeba podzielić i 

jakie z tym są związane koszty, o uzyskaniu punktów w konkursie. Dyskutowano 

gdzie ma być umiejscowiony próg zwalniający. 

Ad 4 

Zapytania i wnioski 

Mieszkańcy złożyli następujące wnioski i zapytania: 

 

Mieszkaniec zapytał czy planowane dożynki w przyszłym roku 2020 odbędą się w 

Chroślu. 



Wójt odpowiedział że w przyszłym roku będą odbywały się dożynki w Skarlinie i będą 

to dożynki gminno-powiatowe.  

 

Mieszkaniec zapytał o zieleń na boisko. 

Wójt odpowiedział, że przekaże sadzonki. 

 

Mieszkanka zadała pytanie odnośnie przedszkola. Przekazała informację, że liczba 

dzieci uczęszczających do szkoły w Radomnie jest niewielka. 

Wójt odpowiedział że temat jest otwarty i do rozwiązania w roku przyszłym. 

Dofinansowanie do oświaty jest zmniejszone i w związku z tym Gmina musi dokładać 

coraz więcej środków. Wójt przedstawił też pomysł na tworzenie szkół społecznych i 

podał jako przykład takiej szkoły w Tylicach.  

 

Mieszkanka poruszyła też problem dowożenia dzieci.  

Wójt zaproponował spotkanie w powyższym temacie. 

 

Mieszkanka zgłosiła też problem braku świetlicy w szkole w Radomnie. 

Wójt odpowiedział że nie widzi problemu zrobienia świetlicy. 

 

Na koniec sołtys zapytał czy będzie możliwość zbudowania placu zabaw na 

poprzednim miejscu.  

Wójt odpowiedział że w pierwszej kolejności trzeba sprawdzić możliwości budowy 

takiego placu zabaw we wskazanym przez Sołtysa miejscu. 

 

Na tym zebranie zakończono.  

 

Protokołował        Sołtys sołectwa 

 

Adam Murawski         Marek Miecznikowski 

  

 

 

  


